



**EXCLUSIVE
STAFF
OFFER FOR**
*Hong Kong
Metropolitan University*
香港都會大學



The Astor F&B Offer
普慶餐廳餐飲優惠

Lunch & Dinner buffet
自助午餐及晚餐

15% off 八五折

立即訂座
Book Now



For bookings and enquiries,
please contact The Astor :
如需預訂或查詢 · 請聯絡普慶餐廳 :

(852) 2710 1901

***Terms & conditions 條款及細則 :**

1. The above offers are valid till December 31, 2024, excluding Public Holidays. Blackout dates apply.
以上優惠有效期至2024年12月31日 · 公眾假期及指定日子除外。
2. Offers cannot be used for dining service for over 6 persons, or for banquets.
優惠不適用於六人以上之訂座或私人宴會。
3. Offers are only applicable for dine-in.
優惠只適用於堂食。
4. Advanced reservation is required through restaurant. Guests are required to mention the "Hong Kong Metropolitan University" special offers at the time of reservation.
享用優惠須預先經餐廳訂座 · 並註明享用「香港都會大學員工優惠」 · 座位安排需視乎情況而定。
5. Guest must present a valid and original staff card upon patronage.
須於入座前出示有效員工証正本 · 方可享用此優惠。
6. Offers cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discounts, membership privileges or dining vouchers.
優惠不能與其他推廣、折扣、會員優惠或優惠券同時使用。
7. Offers are subject to a 10% service charge based on the original price.
優惠須另加一服務費 · 並按原價計算。
8. Offers are subject to change without prior notice.
優惠內容如有任何更改 · 恕不另行通知。
9. In case of any disputes, Eaton HK reserves the right of final decision.
如有任何爭議 · Eaton HK保留最終決定權。